

DO YOU NEED HOLIDAY FOOD INFORMATION?



Call Alameda County Community Food Bank to find a distribution site near you!

1-800-870-3663 or 510-635-3663

Then Dial 1 for English, 2 for Food, 3 For Holiday Food

Call the Food Bank Helpline starting November 1st— 27th & December 1st—25th, enter your zip code and household size. You will be given the name and address of a site in your neighborhood that is holding a special holiday distribution on a first-come- first serve basis.

Only one per family per holiday.



DO YOU NEED HOLIDAY FOOD INFORMATION?



Call Alameda County Community Food Bank to find a distribution site near you!

1-800-870-3663 or 510-635-3663

Then Dial 1 for English, 2 for Food, 3 For Holiday Food

Call the Food Bank Helpline starting November 1st— 27th & December 1st—25th, enter your zip code and household size. You will be given the name and address of a site in your neighborhood that is holding a special holiday distribution on a first-come- first serve basis.

Only one per family per holiday.



想知道哪里有節日食品領取嗎？



致電阿拉米達社區食物銀行找到距離你家最近的派發地點！

1-800-870-3663 or 510-635-3663

按 4 之後有中文服務，再按 1 選擇緊急食物求助，然後按 1 講廣東話或者 2 講國語

於11月1日-11月27日及12月1日-12月25日期間致電食物求助熱線，告訴我們你的郵政編碼和家庭人口數量。你將會被告知在你居住的區域內派發節日食品的機構名稱和地址。先到先得。

每個家庭只能領取一次！



想知道哪里有節日食品領取嗎？



致電阿拉米達社區食物銀行找到距離你家最近的派發地點！

1-800-870-3663 or 510-635-3663

按 4 之後有中文服務，再按 1 選擇緊急食物求助，然後按 1 講廣東話或者 2 講國語

於11月1日-11月27日及12月1日-12月25日期間致電食物求助熱線，告訴我們你的郵政編碼和家庭人口數量。你將會被告知在你居住的區域內派發節日食品的機構名稱和地址。先到先得。

每個家庭只能領取一次！

